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Kamratföreningen har under 2023 haft 340 medlemmar. Av dessa har 13 ej avlagt fastställd 
medlemsavgift. Om medlemsavgiften ej erläggs 2024 kommer dessa att uteslutas ur föreningen. 6 
nya medlemmar har gått med i föreningen under året.  
 
Medlemmar i KA 3 kamratförening är även medlemmar i Gotlands försvarsmuseum. Medlemskapet 
innebär fritt inträde till museets utställningar. 
 
Styrelsen har haft tre protokollförda möten. 
Föreningens ekonomi är god. Årets resultat visar på ett underskott som främst hänför sig till 
subventionering av deltagande i kamratföreningsträffen. Möjlighet att betala till kamratföreningen 
med swish har införts 
Medlemsavgiften har varit 100 kr 
Gåvor till föreningen från medlemmarna har uppgått till 7200 kr 
Föreningen är ansluten till Sveriges Militära Kamratföreningars Riksförbund (SMKR). 
KA 3 kamratförening är sedan 2015-04-09 medlem av Gotlands försvarsmuseums (GFM) och har 
under året representerats i GFM styrelse av Rutger Bandholtz.  
Torgny Lindgren har under året ingått som representant för KA 3 kf i GFM valberedning. 
 
KA 3 kamratförenings styrelse har haft följande sammansättning 
Ordförande  Rutger Bandholtz 
1.v ordf.  Arne Ekman 
2.v ordf.  Mats Larsson 
Sekreterare  Eva Weinebrandt 
Kassör   Ingrid Ahlqvist 
Klubbmästare  Bernt Weinebrandt 
Övriga ledamöter Bertil Eklund 
   Per-Jan Carlsson 
   Bo Friberg 
   Jan-Erik Olsson 
   John Stövring-Nielsen 
 
Suppleanter  Peter Nilsson 
   Stefan Uddebrant 
   Kermith Larsson 
   Fredrik Hedberg 
REVISORER 
Ordinarie  Monica Friberg 
   Mikael Hamstedt 
Suppleant  Lena Bohlin 
 
VALBEREDNING 
Sammankallande Torgny Lindgren 
Övriga   Stig Bjäremo 
   Lennart Larsson 
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VERKSAMHETEN 2023/2024 
 
Verksamhetsåret inleddes med årsmöte den 13 maj . Mötet avhölls på Utsikten med god 
uppslutning. Efter genomfört årsmöte bjöds deltagarna på en för året passande måltid – kajpsoppa. 
             
Den årliga gemensamma kamratföreningsträffen genomfördes den 24-27 augusti i Härnösand med 
KA 5 kamratförening som värd. 24 medlemmar ur KA 3 kamratförening deltog i träffen. Träffen 
har därmed genomförts vid alla tidigare KA-kamratföreningar. 2024 års kamratföreningsträff 
kommer att genomföras vid Amf 1/Berga med Vapenbröderna som värd. Inbjudan har sänts ut till 
kamratföreningens medlemmar. Vi hoppas på god uppslutning. 
 
Traditionsenlig ärtmiddag avhölls den  19 oktober på Utsikten med ett 40-tal deltagare. Årets 
ärtsoppa tillreddes av föreningens arrangörsgrupp enl Kronans originalrecept och föll deltagarna väl 
i smaken. Till det efterföljande kaffet berättade Mikael Hamstedt om den på Bungeör grundstötta 
katamaranen och alla turer kring bärgning och uppstädningen på Bungeör. 
 
Lillejul för fd officerare och vederlikar vid KA 3 genomfördes 8 december med ett drygt 30-tal 
deltagare. Peter Malmborg informerade lillejulsdeltagarna om sin tjänst ombord på HMS Belos och 
en del av de insatser som fartyget och besättning deltagit i. 
 
Kamratföreningen bidrog med 11 sidor till den för de gotländska militära kamratföreningarnas 
gemensamma tidskrift. 
Kamratföreningen deltog med kamratföreningens fana vid Gotlands regementes högtidsdag. 
Kamratföreningen var representerad i fanborgen vid nationaldagsfirandet vid Gotlands 
försvarsmuseum 
Hemsidan (ka3kamratforening.se) har uppdaterats regelbundet och hålls aktuell av vår webredaktör 
Mats Rynnes. 
 
Medlemmarna i kamratföreningens Facebookgrupp har ökat med 31 senaste året och är f.n. 755. 
Facebookgruppen har tillsammans med hemsidan och kamratföreningstidningen utgjort viktiga 
informationskanalerna till medlemmar och övriga intresserade samt bidragit till  den positiva 
medlemsutvecklingen. 
 
Kamratföreningens arbetsgrupp har fortsatt arbetet med att utveckla Gotlands försvarsmuseums 
marindel. Marindelen utgör i allt väsentligt också ett ”förbandsmuseum” för KA 3. Intresset för 
verksamheten vid marindelen är stort bland kamratföreningens medlemmar och för dem som följer 
oss på sociala medier. 
      
47  kamratföreningsmedlemmar ställde under sommaren 2023 upp som värdar vid flyg/marindelen. 
Deras arbete förhöjde påtagligt besökarnas upplevelse och intryck av besöket. Ett stort tack för era 
värdefulla insatser. Det finns dock ett behov av att flera medlemmar engagerar sig som värdar för 
att avlasta nuvarande. 
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Avslutning 
 
Kamratföreningen har under året kunnat genomföra planerade aktiviteter med god uppslutning. Det 
är en viktig del av föreningens verksamhet att kunna erbjuda tillfällen att träffas under otvungna 
former.  
Informationen om vår verksamhet, inte minst om arbetet vid försvarsmuseets marindel, läggs 
regelbundet ut på våra sociala medier och är uppskattat. Information är en viktig del för att hålla 
uppe engagemang och intresse för kamratföreningen och kan utvecklas ytterligare. 
 
Föreningen har haft en mycket positiv medlemsutveckling sedan flera år tillbaka. En avmattning har 
skett senaste året. Det finns fortfarande en rekryteringsbas, främst bland den som följer föreningen 
på sociala medier och som ännu inte är medlemmar som vi kan rikta oss till. Din egen insats för att 
värva nya medlemmar är också betydelsefull. 
 
Arbetsgruppens arbete med att utveckla Gotlands försvarsmuseums marindel har fortsatt under året.   
Mycket av utställningarna vid marindelen är också en även en beskrivning av KA 3 och dess 
verksamhet. I och med lokaliseringen till Tingstäde och försvarsmuseet har vi fått möjlighet att 
bevara minnet av KA 3 och dess verksamhet, materiel och personal. En viktig uppgift som står 
inskrivet i föreningens stadgar. Ett stort tack till föreningens arbetgrupp för nedlagt arbete under 
året. 
Jag vill också rikta ett stort tack till föreningens ”arrangörsgrupp” för allt arbete i anslutning till 
våra aktiviteter. 
Viljan att ställa upp som museivärd bland medlemmarna har varit stort. En värdefull insats som jag 
vill tacka alla berörda för. Och med en förhoppning att vi kan förstärka denna grupp med ytterligare 
värdar. 
Jag vill framföra kamratföreningens tack till Gotlands Idrottscenter för god hjälp och gott samarbete 
under det gångna året och ser fram emot fortsatt samarbete. 
Och slutligen – tack till alla medlemmar för det stöd ni genom ert medlemskap ger 
kamratföreningen. 
 
Fårösund 11 maj 2024 
 
 
Rutger Bandholtz 
 
Rutger Bandholtz 
Ordförande 


